
Mail aan griffie 26 maart 2024

Goedenavond,  

Ik ben (naam bij griffie bekend). Ik stuur deze mail namens mijn vechtsport-trainer (naam bij griffie 
bekend). Ik train al 17 jaar bij ben (naam bij griffie bekend) en doe dit nog altijd met veel plezier. 
Helaas is mij ook ter oren gekomen dat de zaal van YV Dance binnenkort waarschijnlijk wordt 
afgebroken. Dit is voor ons allemaal een enorme teleurstelling. Ons verhaal leest u in de 
onderstaande mail.

Met vriendelijke groet,
(naam bij griffie bekend)

Beste gemeente,

Ik ben (naam bij griffie bekend). Sinds 1992 geef ik met ongekende passie trainingen in de 
zelfverdedigingssport Kempo. Drie keer in de week sta ik in de beschikbare zaal paraat 
om mijn kennis en ervaringen over te dragen aan de leden van Sportschool Kempo 
Kurusaki. De leden bestonden uit verschillend groepen. Er was een jeugdgroep van 25 tot 
30 kinderen en een groep met volwassenen die bestonden uit 30 tot 40 leden.

De afgelopen jaren hebben wel flink wat uitdagingen gebracht voor de groep waaraan ik 
les geef. Dit is begonnen met het afbreken van de sportzaal in de Weverstraat. Dit was 
voor mij en de groep een ideale sportzaal om te trainen. De grote ruimte die beschikbaar 
was, was ook echt nodig wegens het grote aantal leden dat drie keer in de week aansloot 
voor de zelfverdediging-trainingen. 

Door de afbraak van dit gebouw werden wij gedwongen om te verhuizen naar een andere 
locatie. Dit werd de sportschool ‘Global Fitness’ in Alblasserdam. Door de verhuizing van 
de Weverstraat naar de Voltastraat heeft er een eerste daling in leden plaatsgevonden. 
Dit gebeurde vooral in de jeugdgroep omdat ouders het niet verantwoord vonden om hun 
kinderen alleen naar de Voltastraat te sturen in de avonden waarop wij trainden. Verder 
was de zaal aanzienlijk kleiner dan de ruimte die beschikbaar was in de Weverstraat, tot 
onvrede van diverse leden.

Na de eerste tegenslag van het verliezen van de zaal in de Weverstraat, kwam daar in 
2020 corona overheen. Door het stilvallen van de trainingen in deze periode zijn er vele 
leden gestopt met de zelfverdediging-lessen. Door de grote terugloop in leden zijn we 
gedwongen de zaal in de Voltastraat te verlaten en een nieuwe zaal te zoeken. 

Dit was een grote uitdaging, omdat er in Alblasserdam bijna geen bruikbare en 
beschikbare zalen zijn om trainingen te geven. De afgelopen jaren ben ik van het kastje 
naar de muur gestuurd om een fatsoenlijke zaal te vinden om training in te geven. Dit 
vind ik enorm jammer, omdat ik al 32 jaar met veel plezier mijn kennis en ervaring deel 
aan al mijn leden. 

Na een periode van onduidelijkheid is de zaal van YV Dance aan de Lelstraat voor ons 
beschikbaar gesteld. Hier trainen wij de afgelopen jaren met een sterk afgenomen groep. 
Het ledenaantal is flink afgenomen en intussen is mijn sportschool veranderd naar een 
‘non-profit’. Het ledenaantal bestaat nu nog uit 15 leden die meerdere keren per week 
hun energie kwijt kunnen tijdens de trainingen die ik geef. De groep is, door het 
gezamenlijke trainen, een echte vriendengroep geworden. Het creëren van een 
vriendengroep vanuit het lesgeven bewijst voor mij dat ik op de juiste manier, met veel 
passie, de trainingen geef. Door de terugloop in leden en de hoge huurkosten van alle 
zalen in Alblasserdam, kan ik er geen geld meer aan verdienden, maar de passie die ik 



heb voor de sport en het lesgeven motiveert mij enorm om hetgeen wat wij hebben voort 
te zetten.

De afgelopen 32 jaar heb ik tientallen probleemjongeren geholpen met het controleren 
van hun emoties door middel van zelfverdediging-trainingen. Het grote aantal leden voor 
de afbraak van de zaal aan de Weverstraat liet blijken dat mijn sportschool een naam had 
opgebouwd in Alblasserdam en haar omgeving. Door de eerder genoemde tegenslagen 
wordt het voor mij en mijn groep steeds lastiger om onze passie en energie kwijt te 
kunnen. 

Nu wij eindelijk weer een vaste zaal hebben gevonden, kijken wij uit naar een positieve 
toekomst. Zo is het de bedoeling om vanuit de zaal van YV Dance aan de Lelstraat ook 
weer een jeugdgroep op te zetten en het ledenaantal van sportschool Kurusaki terug te 
brengen op het oude niveau. De drijfveer komt vanuit mijn eigen passie voor de sport en 
het lesgeven, het blijven van een ‘non-profit’-sportschool is geen reden om de 
sportschool op te geven. 

Helaas zijn er plannen om de zaal aan de Lelstraat af te breken. Dit komt voor mij en mijn 
groep als een grote schok aan. Na eindelijk stabiliteit te hebben gevonden, lijkt het er op 
dat er weer een tijd van onzekerheid zit aan te komen, en dat net op het moment dat we 
toe zijn aan uitbreiding van ons ledenaantal. Het roept bij ons een gevoel op van het naar 
het kastje naar de muur gestuurd worden om een fatsoenlijke, bruikbare zaal te vinden. 

Het zou een understatement zijn om te zeggen dat het een teleurstelling is om de 
sportschool, wat al draaiende is sinds 1992, na 32 jaar op te geven omdat er geen goede 
trainingszaal beschikbaar is. Daarom vraag ik u om de zaal aan de Lelstraat te behouden. 
Het behouden van de zaal zorgt voor mij, mijn leden en iedere andere groep die gebruik 
maakt van deze zaal, voor stabiliteit en zekerheid. Ik hoop nog vele jaren met dezelfde 
passie en enthousiasme mijn kennis en ervaringen te kunnen delen en de zaal aan de 
Lelstraat moet hier een stabiele factor in zijn!

Met vriendelijke groet,
(naam bij griffie bekend)


